
Protokół Nr 17/08 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska  

Rady Miejskiej Białogardu 
                                   odbytego w dniu 16 grudnia 2008 roku. 
 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
Obecni według załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.00. 
 
Porządek posiedzenia przedstawia się następująco 
1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
2.Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową  
   na rok 2008 – druk D’. 
Przedstawia: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 
3. Pierwsze czytanie projektu budżetu Miasta na 2009 rok – druk A. 
Przedstawia: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 
4..Sprawy różne: 
- odpowiedź Dyrektora Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych na pismo 
  komisji, 
- odpowiedź Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomości na pismo komisji  
  BR.IV.0063-15/08, 
- pismo mieszkańca dotyczące wymiany okien. 
Przedstawia: Przewodniczący komisji, Bogdan Żurawski. 
5.Zamknięcie posiedzenia. 
                                                                                                                                
Przebieg posiedzenia komisji był następujący: 
 
Ad 1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
Po przywitaniu przybyłych osób posiedzenie komisji otworzył i prowadził przewodniczący 
komisji – Bogdan Żurawski. zapytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia, jeśli nie ma to 
wnosi o jego przegłosowanie. 
Przegłosowano: 
 za – 4 ( jednogłośnie ). Porządek przyjęto i przystąpiono do jego realizacji. 
 
Ad 2.Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową  
         na rok 2008 – druk D’. 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. Materiał w załączeniu. 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że korekta dotyczy MOPS i działu 852. 
Dyskusja; 
Zbigniew Rychter – zapytał o zaawansowanie robót przy hali sportowej w Gimnazjum  
Nr1, oraz nawierzchni hali. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że  harmonogram prac jest taki jaki został 
zaplanowany. 
Krystyna Leś - zapytała, czy zmieścimy się w kosztach budowy. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że generalnie tak. Jednak w trakcie budowy trzeba 
było zmienić węzeł energetyczny. Trzeba przełożyć główny węzeł, koszty około 70.000 zł. 
Przewodniczący  komisji – zapytał, czy Miasto występowało do Zakładu Energetycznego  
Koszalin, że nie poniosą kosztów. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedzieli, że nie  poniosą. 
 
 



 
Przewodniczący komisji – powiedział, że prosi wystąpić w tej sprawie do Urzędu Ochrony 
Konsumenta. Koszt musi ponieść Zakład Energetyczny  we własnym zakresie. 
Kazimierz Sosnowski – stwierdził, że gdyby nie osoba byłego radnego dyrektora 
Dudkiewicza i jego zaangażowanie to ta inwestycja by stanęła. 
Zbigniew Rychter – zapytał: kto i za, ile nabył plac przy ulicy Reymonta. 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że mówimy o całym budżecie, mamy dochody oraz podatki, 
korekty robimy na jakiś stan. Prosi zobaczyć na dochody za 10 miesięcy tego roku,  
za tę działkę środki wpłynęły w listopadzie. Działkę zakupiła firma z Gryfic. 
Przegłosowano: 
 za – 3, przeciw- 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
 
Ad 3. Pierwsze czytanie projektu budżetu Miasta na 2009 rok – druk A. 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 
Dyskusja: 
Zbigniew Rychter- zapytał, kto zajmuje się likwidacją dzikich wysypisk. 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że dwa wydziały UM: Infrastruktury Miasta  
i Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 
Krystyna Leś – zapytała, ile Urząd Miasta wydaje na telefony. Usługi prawnicze, na co to. 
mamy, aż 4 prawników. 
Skarbnik Miasta - odpowiedziała, że na stacjonarne - 59.000 zł, a na komórkowe - 49.500 zł. 
Kazimierz Sosnowski – powiedział:  nie róbcie nagonki na MOPS, jeśli ruszamy MOPS  
to zajmijmy się też spółkami i innymi jednostkami organizacyjnymi. Są też zlecane usługi 
prawnicze. Niektóre komisje życzą sobie opinii prawnych z zewnątrz. 
Przewodniczący komisji – powiedział, że skieruje wniosek do Burmistrza  o zlecenie 
zbadania tej sprawy przez rewidenta w Urzędzie Miasta, jednostkach organizacyjnych  
i spółkach miejskich. 
Kazimierz Sosnowski – dodał: w szczególności sprawdzić telefonu w pokoju nr 211 
Jerzy Harłacz – stwierdził, że Pan radca z zewnątrz służy burmistrzowi, jest to sztuczny etat 
i jest to absurd. Można dać nadgodziny swoim radcom prawnym. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że przydzielony on jest do Wydziału Infrastruktury. 
Przegłosowano projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta na 2009 rok wraz z 
przekazaną radnym autopoprawką Burmistrza: 
za – 2,  przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
 
. 
Ad 4.Sprawy różne: 
Przedstawił: Przewodniczący komisji, Bogdan Żurawski. 
- odpowiedź Dyrektora Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych na pismo 
  komisji, 
Zbigniew Rychter – powiedział, że najciekawsze jest od kiedy działają. 
Przewodniczący komisji – powiedział, że na następne posiedzenie komisji zaprosi dyrektora 
Madejskiego w celu wyjaśnienia  podstaw naliczania czynszu. 
- odpowiedź Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomości na pismo komisji  
  BR.IV.0063-15/08, 
Przewodniczący komisji – zwrócił się do Burmistrza o skompletować wszystkie materiałów 
dotyczących sprzedaży lokalu przy Konopnickiej oraz przedstawienie  opinii radcy prawnego 
w stosunku do uchwały o sprzedaży nieruchomości w tym rejonie miasta  i planu 
zagospodarowania. 
 



 
Zbigniew Rychter – powiedział, że to należy do kompetencji Burmistrza. 
- pismo mieszkańca dotyczące wymiany okien.  
Przewodniczący komisji – powiedział, że skieruje pismo do MOPS i do ZBi LK. 
Są to osoby niepełnosprawne, skieruje pismo do ZBiLK o  przedstawienie stanu technicznego 
okien i przewodu kominowego ,  a do MOPS o  zajęcie  się niepełnosprawnymi córkami. 
Dyskusja: 
Zbigniew Rychter – powiedział, że na początku kadencji, zadał pytanie odnośnie zakupienia 
po ZOZ 4 lokali mieszkalnych. Czy przez te lata je zasiedlono, przez kog i czy ktoś z listy je 
dostał.( w biurowcu ZOZ przy ul. Szpitalnej ).Prosi o odpowiedź w tej sprawie. 
 
Ad 5.Zamknięcie posiedzenia.   
                                                                                                                                                                  
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie zakończono  o godzinie 12.20. 
Protokółowała: Danuta Holczewska- Szydłowska            
 
                                                                                            Przewodniczący komisji: 
 
                                                                                                   Bogdan Żurawski 
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